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Geachte  ,  

Wij, e se  va  de dorpsrade  i  ’s-Heer Are dskerke e  ’s-Heer Hendrikskinderen vragen u vriendelijk 

of u onderstaand bericht en bijlage door wilt geleiden naar de leden van Provinciale Staten.   

 

Met vriendelijke groet,  

 

  

 

Geachte leden van  Provinciale Staten,  

 

De dorpsrade  va  ’s-Heer Arendskerke e  ’s-Heer Hendrikskinderen vragen aan  het College van GS 

aandacht voor de bijgevoegde brief en bijlagen. Wij maken ons nog  steeds sterk voor een beter Poelbos. 

Wij hopen en  verwachten  dat het College van GS –in  de mate  van het mogelijke- de beoogde  

kwaliteitsslag zal steunen.   

Uw gewaardeerde aandacht en betrokkenheid zullen de goede afloop zeker bevorderen.  

 

Met vriendelijke groet,  

 

Namens beide dorpsraden,  

 

  



 

  

 

Aan:  College van  GS in Zeeland  

 College van  B&W van Goes  

 directie Staatsbosbeheer Zuidwestelijke  Delta  

Tkn:  Gemeenteraad  van Goes  

 Provinciale Staten van  Zeeland.  

 regionale pers.  

Betreft: Bossenstrategie en Poelbos.  

s- -Heer Hendrikskinderen,  30-11-2020. 

 

Geachte dames en heren,  

De dorpsrade  a  s-Heer Are dskerke e  s-Heer He drikski dere  zij  de ure  a  het   Poel os    
en onze inwoners zijn frequente gebruikers van het gebied. Sinds enige jaren proberen ook wij een 

steentje bij te dragen aan het keren van een trend waarin de gebruiksfuncties-met de natuur voorop-  

onder druk staan.  Dat betreft  o.a.  een gevoel van  sociale onveiligheid, gevaarlijke (fiets)paden en 

achterstallig  onderhoud . Overleg  en pleidooien voor verbetering  van zowel overheidszijde als onze 

organisaties vermochten geen verbetering teweeg brengen.   

Na overleg met de gemeente Goes hebben de dorpsraden in 2018 en  2019 een tweetal   

o t erpateliers  georga iseerd   o  et ge ruikers, beheerders en  overheden de kansen voor een 

Beter Bos  te erke e . Beide sessies erde  egeleid door ee  ijftal spe ialiste  a    RVO, de   
Rijksdienst Voor Ondernemend Nederland. Van beide sessies is een beeldverslag gemaakt, wij 

zenden dat ter informatie met deze brief mee.   

Op basis van perspublicaties menen wij dat de door minister Schouten  gepresenteerde 

Bossenstrategie en de daarop gebaseerde afspraken met provinciebesturen  en terreinbeheerders 

serieuze kansen bieden  voor de gewenste  kwaliteitsslag voor het  Poelbos. Ook het tijdsgewricht is 

passe d, juist u is de o t ikkeli g   a  het edrij e terrei  Delta eg  ter ha d ge o e .   De 
gemeenteraad van  Goes legde ooit een  verband tussen deze ontwikkeling   en een kwaliteitsslag  voor  

het Poelbos.  

Wij verzoeken u  –voor zover dat nog niet heeft plaatsgevonden-  bij de uitvoering van de 

Bossenstrategie ook de locatie Poelbos in ogenschouw te nemen en de uitkomsten van de 

ontwerpateliers daarbij te  betrekken.  

Voorts stellen wij het zeer  op prijs in een  vroegtijdig stadium bij het overleg ter zake te worden  

betrokken. Wij zien graag  een uitnodiging  daarvoor tegemoet. Het  Poelbos ligt er  nu, zoals een  

bezoeker onlangs opmerkte, nogal  verweesd bij. Onze dorpen willen in de mate  van mogelijk het bos 

adopteren. D aarvoor genereerden we de ideeën die we u, geheel in de geest van  de Ontwerp 

Omgevingswet, graag  aanreiken.  

Wij zien uw reactie met belangstelling  tegemoet,  

Na e s s-HAK e  s-HHK,  

Heer Are dskerke / s
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